

# 香港環境 卓越大獎

Hong Kong Awards for Environmental Excellence

中華人民共和國香港特別行政區  
Hong Kong Special Administrative Region  
of the People's Republic of China  
20<sup>th</sup> 周年紀念  
ANNIVERSARY



商舖及零售業  
Shops and Retailers

## 金獎 Gold Award

惠康 wellcome

牛奶有限公司 — 惠康

The Dairy Farm Company, Limited –  
Wellcome

作為與香港共同成長的品牌，惠康持續堅守3R環保管理，推行廚餘回收及食物捐贈計劃，更安排以折扣價出售外表欠佳而品質良好的水果給有需要人士，惠及社區，同時避免浪費食物。

As a home-grown supermarket in Hong Kong, Wellcome continually applies 3R environmental management measures in daily operation, such as implementing food waste recycling and food donation programme. Through the imperfect food programme, quality fruits with imperfect appearance will be sold at a discounted price to the needy and thus helping the community while avoiding food waste.



在新鮮食品中心的生產線使用可生物降解材料替代發泡膠作食物包裝托盤。  
Using biodegradable materials to replace foam for food packaging trays in the production line of Fresh Food Centre.



引入設玻璃門的冷凍櫃，並在營業時間後覆蓋開放式冰箱，減少熱量流失，達至節能效果。  
Introducing glass doors for refrigerators and covering open fridges after store hours to reduce heat loss and achieve energy saving.



購買新式歐盟六期貨車取代舊款柴油車，減少排放空氣污染物。  
Purchasing new Euro VI trucks for replacement of old diesel models to reduce emission of air pollutants.